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DARBOTVARKĖ: 

1. Susitikimas su SPK; 

2. Vidiniai  SARK mokymai; 

3. Studentai stebėtojai; 

4. Rektorato posėdis; 

 

1. SVARSTYTA: SUSITIKIMAS SU SPK 

NUTARTA:  

SUSITIKIMAS SU SPK STUDENTAIS 12-12 NEĮVYKO, NES SPK NARIAI NEATVYKO. 

PASITARUS SU JAIS NUSPRĘSTA MOKYMUS PERKELTI Į SAUSIO MĖNESĮ SUDERINUS 

VISIEMS TINKAMĄ LAIKĄ. 

 

 

2. SVARSTYTA: VIDINIAI SPK MOKYMAI 

NUTARTA: 

MOKYMUS DARYTI 02-06. MOKYMAMS PRISTATYMUS RUOŠ NE TIK KOMITETO 

KOORDINATORĖ, BET KIEKVIENAS SARK‘O NARYS. VYTENĖ PARUOŠ TEMAS, PAGAL 

KURIAS NARIAI PASIRUOŠ PREZENTACIJAS. PATYS DARYDAMI DAUG LABIAU 

ĮSIGILINS Į DALYKĄ. 

 



 

 
 

 

 

 

 

3. SVARSTYTA: STUDENTAI STEBĖTOJAI 

 

NUTARTA: 

 

1. ANKETAS EGZAMINAMS STEBĖTI UŽPILDO: ARIJIELĖ – PIRMAKURSIŲ, VYTENĖ 

– ANTRAKURSIŲ, KAROLINA – TREČIAKURSIŲ, INESA – KETVIRTAKURSIŲ. 

(VYTENĖ ATSIUNČIA EGAZMINŲ SĄRAŠĄ IR NUORODĄ Į ANKETĄ) 

2. DŽIUGAS ATSIUNČIA STEBĖJIMO FORMĄ, O VYTENĖ JĮ PERSIUNČIA 

DEKANATUI.  

3. PROGRAMA BUS PRADĖTA TIK PATVIRTINUS SARK VADOVŲ. 

 

 

 

4. SVARSTYTA: REKTORATO POSĖDIS 

 

NUTARTA: 

BUVO DISKUTUOJAMI KLAUSIMAI, KURIE TURĖJO BŪTI APTARTI REKTORATO 

POSĖDYJE. PATEIKTI MŪSŲ ATSAKYMAI CENTRINIAM BIURUI: 

1. Kokia, jūsų nuomone, yra aukštojo universitetinio mokslo paskirtis? Ar tai yra įrankis kurti 

aukščiausio lygio specialistus darbo rinkai? Ar tai yra visapusiškų eruditų ugdymas? Gal abiejų 

mišinys? Kodėl? 

Visapusiškas ugdymas yra daug svarbesnis, nes tai yra būtent tai kuo išsiskiria 

universitetas nuo kitų aukštųjų mokyklų. Puikius specialistus gali paruošti ir kolegines bei 

profesinės mokyklos. Studentams labai svarbu pati specializacija, bet tikriausiai tada 

patys nežino ko nori iš universiteto. Vis dar yra mitas apie kolegijas, kurį reikia naikinti 

ir parodyt moksleiviams, kad puikūs specialistai jie gali būti baigę ir kolegiją, į 

universitetą vis dėlto yra stojama dėl visapusiško tobulėjimo. 

2. Koks jūsų požiūris į 3 metų bakalaurą ir bendrai studijų trukmės trumpinimą? Kokie studijų 

trumpinimo pliusai ir minusai? 

Išmetus bendrinius studijų dalykus tam, kad sutrumpinti studijų laiką, tobulinsime tik 

profesines žinias, bet kaip universitetas, jis turėtų mums kelti kompetencijas ir kitose 

srityse, kam tikrai reikia laiko įsisavinti. Nebent iš esmės būtų keičiama struktūra ir į 

trumpesnį laiką būtų sudėta dar daugiau informacijos, bet klausimas ar tai bus efektyvu 

mokytis. 

3. Ką, jūsų nuomone, reikėtų patobulinti VGTU studijose ar studijų aplinkoje? Pamąstytim maždaug 5 

metų laikotarpyje. 

Labiausiai aktualu būtų kelti dėstytojų kompetencijas, ypač dirbant su studentais. 

Dauguma dėstytojų puikiai išmano savo dėstomą dalyką, tačiau nemoka tinkamai 

pristatyti studijų medžiagos studentams.  

   

 

 



 

 
 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas   _______________________  ___________ 
      (Vardas Pavardė)             (Parašas) 

 

Posėdžio sekretorius   _______________________  ___________ 
      (Vardas Pavardė)             (Parašas) 
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1. Arijielė Jestremskaitė 

2. Inesa Dainovska 

3. Karolina Markauskaitė 
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